
Referat fra AMU i helse- og omsorg 26.05.23 
Sted: Lerviksgården 4.etg 

Tid: 13.00 - 15.00 

Til stede: Ingeborg Havsø, Merete Håvarstein, Heidi Irene Gravdal, Torhild Nesvåg, Sigrund Berge 
Midbrød, Merete Hustoft, Wenche Høghaug 

Agenda: 

1. Godkjenning av dagens agenda og referat fra forrige møte. 

Referat fra forrige møte er godkjent. 

2. Kort info fra siste HAMU møte 

• Sykefravær 
• Mangel på vikarer 
• Bekymring ift innsparing 

 

3. HMS og kvalitetsdata 

Vi har, jmf tidligere sak i AMU, skjema der lederne kan legge inn sykefraværstall, antall avvik i 
CosDoc og QM+. Skjemaet er ikke tatt skikkelig i bruk enda på grunn av flere saker som har tatt stor 
oppmerksomhet fra lederne 

• Sykefravær/oppfølging: det er ønske at komm.sjef i HO skal kunne ta ut sykefraværs 
rapporter til hvert AMU møte. “HMS i offentlig sektor” er en anbefalt bok å lese 

Viktig å være aktivt ute i driften for å se hva som gjør at ansatte blir sykemeldt 

• Avvik: se vedlegg på avvik-oversikt. Ta opp i avdelinger hvor det er lite avviksmeldinger.        

4. Aktuelle saker: 

Informasjon/saker fra arbeidsgiver;  

• Sommerferieavvikling, komm.sjef hatt møte med alle lederne i dag fredag 26. Mai. Misnøye 
med dagens sommeravtale.  

• Vi gikk gjennom erfaringer etter strategidag Sirevåg og oppfølging av denne 
• Status MAP/TMA. Miljøtjenesten har fått satt i gang med MAP tilbud. Enkelte ansatte fra 

Lundeåne og Mestringsenheten har også fått innpass her 
• Varslinger/klager ett av våre bo- og servicesentre. Tiltak: 
1. Komm.sjef og rådgiver har møte med ledelse, fagledelse + tillitsvalgte 
2. Neste møte foreslås å være med komm.sjef, bedriftshelsetjenesten og hovedverneombud 

bør delta i AMU møte på bo- og servicesenteret 

Viktig med rolleavklaring 

Rutiner må avklares  



• Kreftkoordinator går av med pensjon, dette skal opp i kommunedir sin ledergruppe om 
vurdering av stillingen kan lyses ut  

• 2 vest leder, dagens leder har fått tilbud om lederstilling i Hestnes i miljøtjenesten, 
lederstilling 2 vest lyses ut 

• Til informasjon: 2 filmer om arbeidsmiljø er under utarbeidelse- utgangspunkt fra BHT. 
Innspilling 8.juni. Filmene blir lagt i QM+ og kan brukes på ulike måter i alle enheter i HO. 

Kort informasjon/saker fra HVO/tillitsvalgte/arbeidstaker rep;  

• Misnøye med sommeravtale, men gjort om til et økonomisk styringsdokument.  
• BHT: informerer at de har sykefraværs samtaler og bistår inn mot arbeidsmiljø i aktuelle 

enheter. Hatt gruppesamling på en enhet som handlet om arbeidsmiljøet. Viktig å fokusere 
på hvordan arbeide systematisk, hvordan stå i vanskelige saker. Krisehåndtering: kommuen 
er god til å ta kontakt når det er noe på enkelt eller på systemnivå.  

• Hovedtillitsvalgt Toril- deltar i oppfølging ift egenmelding saker,  
• TØRN prosjektet er meldt inn til arbeidsmiljøutvalget fra et tillitsvalgt perspektiv 

 


